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“Els ciutadans hauríem de visitar el nostre 
fisioterapeuta almenys un cop a l’any”

Per al degà del Col·legi, 
Ramon Aiguadé, aquesta 
iniciativa busca, “un enfoca-
ment preventiu i de promoció 
de la salut per fer més visi-
ble la nostra professió i aug-
mentar el nombre de visites, 
especialment als centres pri-
vats de fisioteràpia. No po-
dem oblidar que els centres 
de fisioteràpia privats és on 
desenvolupen la seva tasca 
la majoria de fisioterapeutes 
del nostre país”. 

Actualment, la fisioteràpia 
és una professió sanitària més 
present en l’àmbit privat que 
en el públic, malgrat els pas-
sos endavant que s’han donat 
durant els darrers anys. 

La ciutadania és cada cop 
més conscient del que la fisi-
oteràpia pot aportar a la seva 
salut, la seva capacitat terapèu-
tica, en àmbits molt diversos 
com el neurològic, l’oncològic, 
el respiratori o la pediatria, per 
citar-ne només alguns. 

Per aquesta raó, el Col·legi 

vol reforçar un missatge glo-
bal per al conjunt de la pobla-
ció per tal que tothom visiti 
el seu fisioterapeuta un cop a 
l’any. Amb aquesta visita s’es-
taran posant les bases d’una 
societat més saludable i acti-
va, capaç de prevenir possi-
bles lesions.

Precisament en l’àmbit de la 
salut pelviana, el Col·legi ha 
anunciat també la posada en 
marxa d’un nou programa que 
comptarà amb la participació 
de la Comissió de Salut pelvi-
ana de la institució. 

L’objectiu d’aquesta cam-
panya és consolidar un camp 
que cada cop és més conegut,  
amb el convenciment del que 
aporta la salut pelviana al ben-
estar de la nostra societat en 
l’àmbit femení, però també en 
el masculí, on encara és molt 
desconeguda i pot ajudar molt 
en tots aquells símptomes vin-
culats a la pròstata, com ara la 
incontinència urinària. 

Aquest programa articularà 

una sèrie d’accions divulgati-
ves i comptarà amb la parti-
cipació de Mireia Grossmann, 
experta en aquest àmbit.

Finalment, un tercer projec-
te per al proper 2025 ja anunci-
at pel Col·legi de Fisioterapeu-
tes se centrarà en la promoció 
de l’envelliment saludable, que 
consistirà en realitzar xerrades 
i conferències actives i partici-
patives a centres cívics, casals 
d’avis i universitats de gent 
gran. 

El Col·legi és conscient que 
l’evolució demogràfica farà 
cada cop més imprescindible 
la fisioteràpia com a eina per 
millorar la qualitat de vida de 
les persones perquè, com va 
recordar el degà, “nosaltres 
no donem anys de vida, però 
donem vida als anys”. 

Amb més de 13.000 col·legi-
ats i col·legiades, la fisioteràpia 
suposa una eina cabdal per al 
nostre sistema de salut, ja sigui 
des de la vessant pública o la 
privada. 

AqueStA éS lA principAl ideA de lA cAmpAnyA de promoció de lA fiSioteràpiA que 
eStà prepArAnt el col·legi cAtAlà i que vA Ser AnunciAdA Al dArrer congréS 
internAcionAl //  el col·legi prepArA 2 cAmpAnyeS Sobre SAlut pelviAnA i envelliment

ramon 
Aiguadé, 
degà del 
col·legi de 
fisioterapeutes 
de catalunya.

“Aquesta eina de salut i 
benestar tan potent” –segons 
Ramon Aiguadé– “l’hem de 
posar a l’abast de tota la ciu-
tadania. La fisioteràpia ha de 
ser un dret de tothom i no un 
luxe.”


